

## Trumpeter 09918 Decal Tray (narzędzie)



**Cena :**

**16,00 PLN**

Producent : **Trumpeter**

Dostępność : **Na zamówienie (Oczekiwanie: 7~14 dni)**

Stan magazynowy : **niski**

Średnia ocena : **brak recenzji**

### Trumpeter 09918 Decal Tray (narzędzie)

Zestaw dwóch kuwetek do namaczania i odsączania kalkomanii.

Producent: **Trumpeter** (Chiny)

**Polecamy!**



**【用途】What is a decal tray used for?**

- 用于软化水贴纸。  
The tray is used to soften water-soluble decals for application to models.
- 可同时对许多水贴纸进行处理。  
Tray is divided into many sections, allowing the user to work with multiple decals simultaneously.
- 本产品包含水贴纸工具。  
Decal application tool is included.

**【用法】How to use the decal tray?**

- 1** 
  - 将托盘放置到底座上，将水加到略高于托盘底部。  
Place the inner (divided) plate over the bottom of the upper tray.
  - 注意：禁止使用热水（防止烫伤）  
Warning: Use lukewarm water only, not hot water!
- 2** 
- 3** 
  - 使用方法 How to use  
水贴面朝上放入水中，保持水贴浮于水面。  
Place the decals into the water with the printed side up.
  - 10秒后加左图上下拉动，将贴纸从水中分离。  
Allow about 10 seconds for the decal to soften so it will release from the paper backing.

● 如图所示，将托盘的卡位卡在底座的台阶上。  
The upper tray stabilizes by putting on step.

**【水贴纸工具的使用方法】 How to use the decal application tool:**

- 1** 
  - 用提取工具将充分浸泡后的水贴取出。  
Remove the decal from the water using the applicator provided.
- 2** 
  - 靠近需要贴水贴的位置，轻轻将水贴移到模型表面。  
Using the applicator, affix to proper location on model.

**NOTICE** ※【请仔细阅读以下内容】 Please read the following  
产品包含锐利部分，注意不要伤到手指和眼睛，产品不用时请放到儿童触及不到的地方，以防止他们受到伤害。  
This product has sharp edges and points. Take care not to injure fingers or eyes. Keep out of reach of children so they are not harmed and so they do not put it into the mouth.



中国制